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Masja Prins

Onderwerp: FW: graag toelichten waarom jullie dit punt willen agenderen

 

 

-----Oorspronkelijk bericht----- 

Van: Jan van den Dool 

Verzonden: donderdag 3 januari 2019 11:57 

Aan: Sierd Smit; Michel Hardeman; Klaas Wiesenekker; Masja Prins 

CC: Jan Bessembinders; Moniek van de Graaf; Henk-Jan Molenaar 

Onderwerp: RE: graag toelichten waarom jullie dit punt willen agenderen 

 

Dag allen, 

 

Excuus voor mijn late reactie. Maar bij deze nog een nabrander. Er zijn voor ons 3 redenen om dit stuk te bespreken: 

1. Rede Michel: wordt met deze (transformatie) maatregelen de kwaliteit van zorg daadwerkelijk geborgd? 

2. Er worden nu nieuwe maatregelen genomen, wij willen graag nog even  kijken naar de stand van zaken van oude 

maatregelen en acties. In hoeverre zijn die uitgevoerd? En wat betekenen die maatregelen voor de nu te nemen 

nieuwe transformatie maatregelen 3. Het proces rondom deze maatregelen willen we graag bespreken en met 

name ook kijkend naar het vervolg! 

 

Bovengenoemde punten willen we vanwege de belangrijkheid van het onderwerp graag op een rustige manier 

bespreken in de commissie. Daarom agendering. 

 

Vanwege het late versturen kan ik me voorstellen dat fracties al overlegd hebben, maar mogelijk kan dit nog 

nagezonden of gewoon bij het agendapunt erbij gezet worden. 

 

hartelijke groet, 

Jan 

 

 

________________________________________ 

Van: Sierd Smit 

Verzonden: vrijdag 28 december 2018 9:24 

Aan: Michel Hardeman; Klaas Wiesenekker; Masja Prins 

CC: Jan Bessembinders; Alette van de Lagemaat; Jan van den Dool; Moniek van de Graaf 

Onderwerp: RE: graag toelichten waarom jullie dit punt willen agenderen 

 

Goedemorgen, 

 

Idem. Daarnaast hadden wij al aangegeven dit een dermate belangrijk onderwerp te vinden dat we het een 

bespreking waard vinden. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Sierd Smit 

 

 

 

 

________________________________________ 

Van: Michel Hardeman 

Verzonden: donderdag 27 december 2018 13:43 
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Aan: Klaas Wiesenekker; Masja Prins 

CC: Jan Bessembinders; Alette van de Lagemaat; Sierd Smit; Jan van den Dool 

Onderwerp: RE: graag toelichten waarom jullie dit punt willen agenderen 

 

Beste Masja en Klaas, 

 

Excuses voor de vertraging. 

 

Het betreffende stuk roept veel vragen op. Zo zouden we graag met de wethouder van gedachte willen wisselen 

over de financiële opgave in relatie tot de haalbaarheid. Het betreffen maatregelen die geen impact zouden hebben 

op de kwaliteit van de zorg. Bij een aantal maatregelen hebben wij onze twijfels hierbij. Ook dat zouden we graag 

met de wethouder willen bespreken. 

 

Alvast een fijne jaarwisseling toegewenst! 

 

Groeten 

Michel 

 

 

 

On 2018-12-27 10:52, Klaas Wiesenekker wrote: 

> Beste mensen, 

> 

> Mag ik nog een keer aan het verzoek van Masja herinneren? Vandaag  

> worden de stukken klaargemaakt voor verzending. 

> 

> Vr. groet, Klaas 

> 

> VAN: Masja Prins 

>  VERZONDEN: woensdag 19 december 2018 12:13 

>  AAN: Michel Hardeman; Sierd Smit; Jan van den Dool; Jan Mulder;  

> Henk-Jan Molenaar; Moniek van de Graaf; Jan Bessembinders 

>  CC: Klaas Wiesenekker 

>  ONDERWERP: graag toelichten waarom jullie dit punt willen agenderen 

> 

> Beste mensen, 

> 

> 'Maatregelen Zorgkosten Sociaal Domein' wordt voor de  

> raadscommissievergadering van 08-01-2019 geagendeerd op verzoek van  

> jullie fracties (CDA, SGP en PvdA-GL). 

> 

> Zouden jullie mij via de mail willen toelichten waarom jullie hierom  

> verzocht hebben? Dan kan ik deze toelichting toevoegen aan de stukken. 

> 

> 

> Alvast bedankt. 

> 

> Met vriendelijke groet, 

> 

> Masja Prins-Oosterbroek | Griffiemedewerkster 

> 

> werkzaam op dinsdag, woensdag en donderdag 

> 

> Tel.nr.: 033 - 286 91 94 

> 

>  De disclaimer [1] van de gemeente Woudenberg is van toepassing. 
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> 

> Links: 

> ------ 

> [1] http://www.woudenberg.nl/disclaimer 


